



HONG KONG INTERNATIONAL BAKERY EXPO
香港國際烘焙展

1-3/12/2016

Hong Kong Convention & Exhibition Centre

香港會議展覽中心

International Expo on Bakery, Cake, Pastry,
Confectionery, Coffee, Art & Technology



Like



HKIntlBakeryExpo



EDIBLE ARTISTS GLOBAL AWARDS 全球糖藝及烘焙藝術家大獎(EAGA)

Hong Kong International Bakery Expo (IBE) in collaboration with the Edible Artists Network is pleased to announce the first annual Edible Artists Global Awards (EAGA) to be held at the IBE in Hong Kong on December 1st, 2016.



香港國際烘焙展(IBE)與 Edible Artists Network 合作,首度舉辦年度全球糖藝及烘焙藝術家大獎(EAGA - Edible Artists Global Awards)。頒獎典禮將於 2016 年 12 月 1 日在 IBE 現場舉行。



EAGA's mission is to create an event that unites edible artists from around the globe to raise awareness of the edible arts and the amazing artists that express themselves through sugar and other edible mediums and to promote and preserve the edible arts through education and the building of a global network.

EAGA 的使命是創建一個匯聚世界各地糖藝及烘焙藝術家的平台,目的是展示藝術家的非凡創意,以提高大眾對有關藝術的關注及認同。主辦單位希望透過培訓和全球網絡推廣及保育糖藝及烘焙藝術。

This annual event will provide recognition, prestige, status and credibility to the winning artists as well as elevate the industry as a whole. We look to spark creativity and inspire others to express their artistic visions through the edible arts.

這項一年一度的盛事為獲獎藝術家帶來國際的認同、聲望、地位和信譽,亦有助提升行業整體的標準。EAGA 期待藉此激發創造力,啟發人們以糖藝及烘焙藝術表達個人視野。

Nomination Deadline

提名截止日期

31/8/2016

For more details or be the Sponsors, please visit and contact:

欲了解詳情或成為贊助,請瀏覽或聯絡:

W: www.eagawards.org

E: info@HKBakeryExpo.com

Edible Artists Network(www.edibleartistsnetwork.com)是蛋糕裝飾師、烘焙師和糖藝藝術家的獨特平台。成立的目的是為內行人士建立資源網絡,以助他們業務營運,並有效地啟發他們的創意和提升其技巧。

Edible Artist Network (www.edibleartistsnetwork.com) is the independent voice of cake decorators, bakers and edible artists. Through its global magazine and network, we raise awareness of the edible arts and the amazing artists that express themselves through sugar.



Join US NOW



IBE 2016 Brochure
IBE 2016 宣傳冊

Hong Kong International Bakery Expo:

香港國際烘焙展:

IBE Trailer
IBE 視頻



Organizer 主辦單位:

Co-organizer 協辦單位:

Contact us 聯絡方法:



香港烘焙專業協會有限公司
HONG KONG BAKERY AND
CONFECTIONERY ASSOCIATION LIMITED

T: +852 2528 0062 | F: +852 2528 0072 | E: info@HKBakeryExpo.com | www.HKBakeryExpo.com